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Navn: Fie Vesterled 

 

Jeg stiller op som kandidat til hovedbestyrelsen fordi:  

Jeg interesserer mig for, hvordan ADHD-foreningen kan støtte op om at mennesker med 
ADHD kan få hurtigere og bedre hjælp til både udredning, behandling og mestring, og for 
hvordan mennesker med adhd kan støttes i at have et godt og aktivt liv. I mit arbejdsliv 
beskæftiger jeg mig både praktisk og politisk med uddannelses- og beskæftigelsesområdet, 
bla. med mennesker på kanten af arbejdsmarkedet, og jeg er meget optaget af, hvordan vi 
skaber et åbent og rummeligt samfund med plads til alle.  

Mit kendskab til ADHD-foreningen er opnået gennem: 

Jeg har fulgt foreningen siden jeg fik min adhd-diagnose for ca. 8 år siden. Det sidste år har 
jeg været frivillig ifb. med initiativet ”Førstehåndsfortællinger". Jeg har på nuværende 
tidspunkt ikke et meget indgående kendskab til ADHD-foreningens ”maskinrum”, men jeg 
har, som tidligere formand for Pso-Ung, lang erfaring med drift af en patientforening, samt 
med funding og organisering af medlemsaktiviteter. Jeg har også et bredt og godt kendskab 
ADHD-Foreningens medlemsgruppe, via egne erfaringer og netbærk, og via mit arbejdsliv, 
hvor jeg møder og arbejder sammen med  mennesker på spektret. 

Jeg vil skabe Håb og Handlekraft for mennesker med ADHD ved at: 

En af foreningens vigtigste opgaver er, at skabe et socialt fællesskab og udviklingsmiljø for os 
med adhd. Det gode arbejde vil jeg gerne bidrage til, og jeg har flere ideer til nye måder, hvor 
foreningen kan styrke og facilitere, at fællesskaber opstår. Foreningen er desuden vores 
fælles stemme og talerør til medierne og det politiske niveau. Jeg føler ofte, at der i medierne 
bliver talt ”om” os og ikke ”med os”, og at stigmatiserende sprog stadig hæftes på adhd. Det 
vil jeg gerne være med til at sætte fokus på, og handle på. 


